



**JABATAN PENGURUSAN PEMBANGUNAN DAN HARTA BENDA  
UNIVERSITI PENDIDIKAN SULTAN IDRIS**

**KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA**

Sebutharga adalah dipelawa daripada Penyebutharga-Penyebutharga yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia (KK) /Pusat Khidmat Kontraktor (PKK)** dibawah Bidang/Sub-Bidang dan Pecahan Sub-bidang yang ditetapkan dan pendaftarannya masih lagi berkuatkuasa bagi menjalankan kerja/perkhidmatan berikut:

Bil	No Rujukan dan Tajuk Tawaran	Kelayakan Penyebutharga	Harga Dokumen	Tarikh Mula Tawaran	Tarikh Tutup Tawaran
1	<b>UPS/PEMB/AD/735/41/2020 @ UPSI/SH/56/2020</b>  KERJA-KERJA MEMBINA DAN MENYIAPKAN PARKIR BERBUMBUNG PALAPES DAN LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN DENGANNYA DI KAMPUS SULTAN ABDUL JALIL SHAH (KSAJS), UNIVERSITI PENDIDIKAN SULTAN IDRIS	UPS &  CIDB  Gred G1  Kategori Kejuruteraan Awam  Pengkhususan CE21  Berdaftar di Negeri Perak	RM 20.00	22 Jun 2020 (Isnin)	29 Jun 2020 (Isnin) @ 12.00 Tengahari

**UNTUK MAKLUMAN. TIADA LAWATAN TAPAK UNTUK SEBUTHARGA INI**

Dokumen Sebutharga boleh didapati di **Bahagian Pentadbiran, Jabatan Pengurusan Pembangunan Dan Harta Benda (JPPHB)**. Dokumen Sebutharga dijual pada waktu pejabat seperti berikut:-

Isnin- Khamis : 9.00 Pagi- 3.00 Petang  
Jumaat : 8.30 Pagi -12.00 Tengah Hari

Setiap Dokumen Sebutharga dijual pada harga **RM 20.00 (Ringgit Malaysia Dua Puluh Sahaja)** Penyebutharga boleh menggunakan Kad Kredit/ Kad Debit atau Apps Boost. Setiap pembelian, tidak akan dikembalikan wang. Penyebutharga dikehendaki menyediakan wang kecil untuk memudahkan urusan pembelian Dokumen Sebut Harga.

Hanya Penyebutharga yang mengemukakan sijil Asal Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) di dalam bidang berkenaan bersama satu salinan fotostat sahaja layak memasuki tawaran sebutharga di atas. Dokumen Tawaran Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri serta ditulis atas kiri jenis kerja seperti di atas dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga ke pejabat:

**PEJABAT AM  
JABATAN BENDAHARI 3  
BANGUNAN CANSELORI  
UNIVERSITI PENDIDIKAN SULTAN IDRIS,  
35900, TANJONG MALIM, PERAK**

Pada atau sebelum hari sebutharga tersebut jam 12.00 tengahari. Universiti Pendidikan Sultan Idris tidak terikat menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran